
TURISTIdKA ZAJEDNICA OPEINE FAZANA i i
, ENTE PER IL TURISMO DEL COMUNE DI FASANA I

ffii,,axn
tel: +385(0)52 383727 fax: +385(0)52 383728 e-mail: info@infofazana.hr www.infofazan_a.h_{

ZAPISNIK

s 18. redovne Sjednice Turistidkog vije6a Turistidke zajednice Opiine Fai.ana koja je odrZana
20. oZujka2023. godine s podetkom u 10,00 sati u Vije6nici Op6ine Fa1ana,43. istarske divizije
8,Falana.

PRISUTNI dIANOVI:
- Radomir Korad - predsjednik Turistidke zajednice Opiine FaLana
- Roland Cinkopan
- Damir KosteSid
- Mihaela Bilii
- Sandra Ne5ovi6

ODSUTNI tT,ANOVT:
- Goran Peru5ko
- UroS Martinovii
- Ivan Tekovid
- Tercza Kesovija Lupetina

OSTALI PRISUTNI:
- Melita Perokovic - direktorica Turistidke zajedmce Opiine Falana
- Ivana Ajdukovii Prepu5t - djelatnica Turistidke zajednice Opiine FaLana

Predsjednik TZO FaLana pozdravio je prisutne. Zatimje konstatirao da Sjednici prisustvuje 5 od 9
dlanova Turistidkog vijeda te da Vije6e moLe pravovaljano donositi odluke.
Za zapisnr(,arku predlaZe Ivanu Ajdukovid PrepuSt, Sto su prisutni usvojili.

Prije izglasavanja Dnevnog reda, Predsjednik TZO FaLana pita prisutne imaju li primjedaba ili
dopuna Dnevnog reda. Budu6i da se nitko nije javio za rijed, gospodin Korai predlaZe da se

Dnevnom redu pod 16. doda todka: Zahtjev za sufinanciranje troSkova smje5taja dodatnih timova
MUP-a tijekom sezone 2023.

ilanovi Turistidkoj vijeia glasali su na sljededi nadin:
Gospodin Radomir Kora6 glasao je ,,2a"; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin
Damir Koste5ii glasao je ,,2a"; gospoda Mihaela Bilii glasala je ,,2a"; gospoda Sandra Ne5ovii
glasala je ,,2a".

Zakljuiak: Dnevnom redu dodana je toika:
16. Zahtjev za sufinanciranje tro5kova smje5taja dodatnih timova MUP-a tijekom

sezone 2023.

Gospodin Kora6 je potom dao na glasanje kompletan Dnevni red:
l. Usvajanje Zapisnika sa 17 . Sjednice Turistidkog vije6a
2. Usvajanje Prijedloga izvje5ia o izvr5enju programa rada Turistidke zajednice Op6ine

FaZana 2a2022. godinu
3. Usvajanje Izvje56a o radu Direktorice Turistidke zajednice Op6ine FaLana 2a2022.

godinu



4. Prijedlog Godi5njeg izvje5ia Turistidkog vijeia Turistidke zajednice Op6ine FaLanaza
2022. godinu

5. Usvajanje Izvje5ia revizijske kuie Medicom d.o.o., Rijeka 2a2022. godinu
6. Odluka o utvrdivanju naknade srednjoSkolcima i studentimazarad tijekom turistidke

sezone 2023. godine
7. Odluka o utvrdivanju naknade za suradnike urealizaciji FaZanskog kulturnog ljeta

2023. godine
8. Godi5nje izvje56e o provedbi Zakonao pravu na pristup informacijamaza2022.

godinu
9. Upitnik o funkcioniranju sustava financijskog upravljanja i kontrola 2a2022. godinu

(Pravilnik o sustavu financijskog upravljanja i kontrola te izradi i izvrSavanju
fi nancij skih pl anova neprofi tnih or ganizacija NN 1 1 9 I 20 I 5)

10. Izmjene Pravilnika o radu Turistidke zajednice Opdine FaLana
1 1. Otvaranje dodatnog transakcijskog raduna Turistidke zajednice Op6ine FaLana
12. Realizacija projekta ,,Maslinarstvo Opdine FaLana"
13. Odustajanje CIN od organizacije 5. FaZanaMedia Festa
14. Zamolba za spotzorstvo Sport Plusa d.o.o. na sajmu ,,Outdoor & Camping"
15. Projekt rasvjete fasade i zvonika crkve Sv. Kuzme i Damjana
16. Zahtjev za sufinanciranje tro5kova smje5taja dodatnih timova MUP-a tijekom sezone

2023.

ilanovi Turistidkoj vijeda glasali su na sljededi nadin:
Gospodin Radomir Korad glasao je ,,2a"; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin
Damir Koste5id glasao je ,,zaoo; gospoda Mihaela Bilii glasala je ,,zao'; gospoda Sandra NeSovii
glasala je ,,zaoo.

Zakljuiak: Dnevni red jednoglasno je usvojen.

AD 1.)
Zapisnik sa 17. Sjednice dlanovi Vije6a dobili su uz poziv za Sjednicu. PredsjednikTZO FaLana
upitao je prisutne imaju li primjedabanaZapisnik. S obzirom na to da se nitko nije javio za rijed,
predlaZe da se Zapisnik sa 17. Sjednice usvoji.

ilanovi Turistidkoj vijeda glasali su na sljede6i nadin:
Gospodin Radomir Korai glasao je ,,zao'; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin
Damir Koste5i6 glasao je ,,2a"; gospoda Mihaela Bili6 glasala je ,,zaoo; gospoda Sandra Ne5ovi6
glasalaje,,2a".

Zakljuiak: Zapisnik sa 17. Sjednice Turistiikog vijeda jednoglasno je usvojen.

AD 2.)
Predsjednik TZO FaLana navodi kako je Prijedlog izvjeS6a o izvr5enju programa rada Turistidke
zajednice Op6ine Falana opseZan, ali sadrZi sve potrebne informacije te daje rijed gospodi
Perokovi6.
Go spoda Perokovi6 pozdr avlj a pri sutne dlanove.
Kroz Godi5nji program rada Turistidka zajednica uspjela je djelovati u tri zakonski odredena
pravca: ruzvoj i marketing destinacije, povezivanje dionika i stvaranje konkurentskih proizvoda i
pobolj5anje uvjeta boravka turista na podrudju Opiine Falana.

Na podrudju TZO FaLane na dan 31. prosinca 2022. godine ukupno evidentirani smjeStajni
kapacitet iznosi 19.144 kreveta. Od toga broja, smjeStajni kapacitet u kategoriziranim objektima
iznosi ukupno 14.928 (12.318 osnovnih + 2.610 pomo6nih kreveta). U odnosu na202I. godinu
do5lo je do pove6anja smje5tajnih kapaciteta za 182 kreveta, i to u kapacitetima privatnog
smje5taja.



Na podrudju Opiine FaLana u vremenu 1.1. - 31.12.2022. godine, u svim smjestajnim
kapacitetima, evidentirano je ukupno 147.998 dolazaka i 1.120.895 noienja, Sto predstavlja
poveianje od 28 % u no6enjima u odnosu na202l. i 5% u odnosu na20l9, godinu. Poveianjem
od 5Yo TZ Falana ostvarila je bolji rezultat od prosjednog poveianja broja noienja na razini TZ
Istarske Zupanije koji je iznosio 2o/o u odnosu na 2019. godinu.
Kada govorimo o prosjednom trajanje boravka po svakom gostu na razini TZO FaLana, za 2022.
godinu on je iznosilo 7,6 dana, kao i u 2021. godini. Uvidom u strukturu smje5taja i ude56a
ostvarenih noienja, vidljivo je da je 59,48 %o nocenja ostvareno u kampovima i to dini 59,48Yo,
dok je u kapacitetima privatnog smje5taja ostvareno 37%o nodenja.
Bitno za dalji razvoj Opdine FaLana kao turistidke destinacije predstavlja dono5enje Strategije
Klastera JtLna Istra, na dijim odrednicama se ved tijekom 2021. godine samostalno, sa drugim
turistidkim subjektima i lokalnim zajednicama radilo na razvoju proizvoda kao Sto je projekt Pet
friendly te je za 2022. i 2023. godinu planirano trasiranje, idejno rje5enje, postavljanje
signalizacije te izrada promidZbenih materijala za trail staze na podrudju cijelog Klastera.
Zajednidkim dogovorom, lokalne zajednice klastera JuZne Istre odludile su da prva zajednidka
trarl staza bude ,,Camino South Istria". PruZila se i financijska i organizacijska podr5ka
turistidkim subjektima u razvoju projekata i programa.

U skladu s Programom rada i Financijskim planom 2a2022. godinu, raznim aktivnostima vr5ilo
se promoviranje turistidke destinacije na razini Opiine FaLane, samostalno i u suradnii s ostalim
turistidkim subj ektima.
Naglasak komunikacije s potencijalnim trZi5tem stavljen je na pojadanu online promociju, kojom
su dosada5njim i potencijalno novim gostima predstavljeni najzna(ajniji segmenti naSe ponude.
Promocija je odradena na njemadkom, austrijskom, slovenskom i nizozemskom trZi5tu.
Provodenje Media plana vrSeno je u suradnji s Turistidkom zajednicom Istarske Zupanije,
Klasterom JuLna Istra, samostalno i s turistidkim subjektima s podrudja Opiine Falana.
Turistidka zajednica Istarske Zupanije u2022. godini ponudila je novi oblik ogla5avanja lokalnih
destinacija. Media plan se sastojao od fiksnog i varijabilnog dijela, a u kampanji je kori5ten mix
online i offline medija (online oglasi, TV reportaZe, billboardi, dnevni tisak, specijalizirani
dasopisi i sl. U 2022. godini na FB i IG profilu Klastera provedena je Boost post kampanja te je
boostano ukupno 12 objava zajednidkih tematika klastera (teme: pet friendly, wedding, sunce i
more, outdoor, rekreacija i sport, kultura, gastro). Uz Boost post kampanjurealizirana su 3 oglasa
s temama: destinacije klastera, pet friendly, sport outdoor. Promotivna kampanja TZO FaLana s

tvrtkom KG Media ciljali su se visoko relevantni portali u travel/news industriji te relevantne
teme i custom interesi vezane za destinacrju. U prvom dijelu kampanja je generirala 11,326
klikova te jako dobar CTR od 0,58yo Sto je vi3e od benchmarka travel industrije koji iznosi
0,47oh., u drugom dijelu 5.601 klikova, dok je u tre6em i posljednjem dijelu realiziran ukupno
2.551klik.

Ministarstvo turizma i sporta RH je tijekom travnja obavilo redovan nadzor nad radom TZ
FaLana te je u tu svrhu direktorica TZ Falana pripremila i emailom dostavila svu traZenu
dokumentaciju i dodatnim obrazloZenj ima.

Gospodin Cinkopan je upitao je li bilo primjedbi na rad turistidke zajednice.
Gospoda Perokovid odgovorila je da prema izvjestaju reviz1e sve ispravno. U Izvje56u
Ministarstvaturizma i sporta RH o obavljenom nadzoru nad radom Turistidke zajednice Opiine
za 2022. godinu, dobivenim 20. travnja 2022. navedeno je da se na temelju dostavljene
dokumentacije izraLava miSljenje da je poslovanje TZO FaZana u skladu sa zakonskom
regulativom vezano za djelokrug turistidkih zajednica i u skladu s ostalim pozitivnim propisima
Republike Hrvatske.

Buduii da nitko nije javio zarije(. gospodin Korai zatvara raspravu i daje na glasanje Prijedlog
izvjeSca o izvr5enju programa rada Turistidke zajednice Opiine FaLana.
Clanovi Turistidkoj vijeia glasali su na sljede6i nadin:



Gospodin Radomir Kora6 glasao je ,,2a"; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,za'o; gospodin
Damir Koste5i6 glasao je ,,2a"; gospoda Mihaela Bili6 glasala je ,,za'o; gospoda Sandra Ne5ovi6
glasalaje,,2a".

Zakljuiak: Prijedlog izvje5da o izvr5enju programa rada Turistiike zajednice Opdine
B ail,ana j ednoglasno j e usvoj en.

AD 3.)
Predsjednik TZO Falana daje rijed gospodi Perokovii.
Gospoda Perokovi6 navodi da prema Zakonu o turistidkim zajednicama i promicanju hrvatskog
turizma direktor/direktorica Turistidke zajednice duZan je podnijeti Izvje5ie o svom radu, koje se

podnosi jedanput godi5nje. Napomenula je da se kao Direktorica TZOFaLane trudila maksimalno
izvr5iti sve zadale i provesti sve aktivnosti zadane Zakonom, Godi5njim planom TZO FaLana
2a2022. godinu te aktivnosti dogovorene na razini Klastera JuZna Istra.
Tijekom cijele godine obavljala je strudne i administrativne poslove pripremanja sjednica tijela
Zajednice te nakon svake sjednice formulirala i provodila odluke i ostale akte vezano za donesene

odluke o postupanju po odredenim todkama dnevnog reda. Zajedno s knjigovodstvenim uredom

,,Toma5" redovito je vodila raduna o financijskim i knjigovodstvenim poslovima te o svom radu,
radu Turistidkog ureda te rcalizaciji pojedinih programa, redovito podnosila izvje56a na
sj ednicama Turistidko g vij e6a.

Predsjednik TZO FaLane zatvara raspravu, zatim daje na glasanje Izvje5ie o radu Direktorice
Turistidke zaj ednice Opdine F aLana.

ilanovi Turistidkoj vijeia glasali su na sljededi nadin:
Gospodin Radomir Korai glasao je ,,2a"; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin
Damir Koste5ii glasao je ,,zao'; gospoda Mihaela Bilii glasala je ,,zd'; gospoda Sandra Ne5ovid
glaiala je,,za".

Zakljuiak: Izvje5de o radu Direktorice Turistiike zajednice Opdine BaLana 2a2022. godinu
jednoglasno je usvojeno.

AD 4.)
Predsjednik TZO FaLana daje rijed gospodi Perokovi6.
Gospoda Perokovii navodi da je Turistidko vijeie Op6ine FaLana od 1.1.2022. do 31.12.2022.
godine odrLalo 9 sjednica na kojima su se kontinuirano provodile odluke i zakljudci Skup5tine
Turistidke zajednice Opdine Falane, upravljalo imovinom Zajednice sukladno Zakonu o radu
turistidkih zajednica i promicanju hrvatskogturizma, Statutu te Programu rada i financijskom
planu, donosilo op6e akte potrebne za rad Turistidke Zajednice te se na svim sjednicama
raspravljalo i donosile su se odluke potrebne za rcalizaciju Godi5njeg programa rada za 2022.
godinu.
Bududi da se nitko nije javio za rijed, gospodin Koral zatvara raspravu i daje na glasanje
Prijedlog GodiSnjeg izvje56a Turistidkog vijeda Turistidke zajednice Opdine FaLana za 2022.
godinu.
ilanovi Turistidkoj vijeia glasali su na sljede6i nadin:
Gospodin Radomir Korai glasao je ,,zaoo; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin
Damir Koste5id glasao je ,,2a"; gospoda Mihaela Bili6 glasala je ,,za'o; gospoda Sandra Ne5ovid
glasalaje,,2a".

Zakljulak: Prijedlog Godi5njeg izvjeSda Turistiikog vije6a Turistiike zajednice Opdine
FaLanaza2022. godinu jednoglasno je usvojen.

AD s.)
Predsjednik TZO Falana daje rijed gospodi Perokovi6.
Gospoda Perokovii navodi kako je revizijska kuda Medicom d.o.o. izvr5ila revizijski uvid u
financijske izvje5taje za 2022. godinu koji obuhvadaju Bilancu na 31. Prosinca 2022. godine na



obrascu BIL-NPF, Izvje5taj o prihodima i rashodima za tada zavr5enu godinu na obrascu: PR-
RAS-NPF i Bilje5ke koje su dopuna podataka iz Bilance i Izvje5taja o prihodim i rashodima.
Temeljem revizijskog uvida revizijska kuia Medicom d.o.o. zakljuduje da ni5ta nije skrenulo
pozornost Sto bi uzrokovalo da povjeruju kako financijski izvjeStaji Neprofitne organizacije
Turistidka zajednica Op6ine FaZana za 2022. Godinu ne pruZaju objektivnu i realnu sliku
financijskog poloLaja i poslovanja u skladu sa Zakonom o financijskom poslovanju i
radunovodstvu neprofitnih organi zacija OrN 1 2 I / 1 4, | | 4 122).

Budu6i da se nitko nije javio za rijed, gospodin Korac zatvara raspravu i daje na glasanje
Izvje5ie revizijske kude Medicom d.o.o., Rijeka 2a2022. godinu.
Clanovi Turistidkoj vije6a glasali su na sljedeii nadin:
Gospodin Radomir Korad glasao je ,,zaoo; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin
Damir Koste5i6 glasao je ,,2a"; gospoda Mihaela Bili6 glasala je ,,2a"; gospoda Sandra NeSovid
glasalaje,,2a".

Zakljuiak: IzvjeSde revizijske ku6e Medicom d.o.o., Rijeka 2a2022, godinu jednoglasno je
usvojeno.

AD 6.)
Predsjednik TZO FaZana daje rijed gospodi Perokovid.
Gospoda Perokovi6 predlaZe da naknada koja 6e se ispla6ivati studentima i srednjo5kolcima te
ostalima povremeno zaposlenima na poslovima informatora u Turistidko-informativnom centru
Turistidke zajednice Opiine Falana tijekom 2023. godine iznosi 5,30 € neto po satu rada.
Gospodin Cinkopan upitao je koliko je to u odnosu na prethodnu godinu.
Gospoda Perokovii odgovorila je kako se radi o poveianju od 5,00 kn
Budirdi da se vi5e nitko nije javio zarijed, gospodin Kora6 zatvararaspravu i daje na glasanje 6.
Odluku o utvrdivanju naknade srednjo5kolcima i studentima za rad tijekom turistidke sezone
2023. godine.

ilanovi Turistidkoj vijeda glasali su na sljededi nadin:
Gospodin Radomir Kora6 glasao je ,,2a"; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,zao'; gospodin
Damir Koste5ii glasao je ,,zaoo; gospoda Mihaela Bili6 glasala je ,,2a"; gospoda Sandra Ne5ovii
glasalaje,,2a".

Zakljuiak: Odluka o utvrdivanju naknade srednjo5kolcima i studentima za rad tijekom
turistiike sezone 2023. godine u iznosu od 5,3 € neto po satu rada jednoglasno je usvojena.

AD 7.)
Predsjednik TZO Faiana daje rijed gospodi Perokovid.
Gospoda Perokovid predlale da naknada koja 6e se isplaiivati suorganizatorima za pomoi u
realizacijr programa FaZanskog kultumog ljeta 2023. godine iznosi 43,00 € neto po danu
prisustvovanja.
Gospodin Cinkopan upitao je koliko je to u odnosu na prethodnu godinu.
Gospoda Perokovii odgovorila je kako se radi o poveianju od 15,00 kn.

Budu6i da se vi5e nitko nije javio za rijed, gospodin Korad zatvara raspravu i daje na glasanje
Odluku o utvrdivanju naknade za suradnike urealizaciji FaZanskog kulturnog ljeta 2023. godine.
ilanovi Turistidkoj vije6a glasali su na sljede6i nadin:
Gospodin Radomir Korai glasao je ,,2a"; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin
Damir Koste5ii glasao je ,,2a"; gospoda Mihaela Bili6 glasala je ,,zaoo; gospoda Sandra Ne5ovid
glasalaje,,2a".

Zakljuiak: Odluka o utvrdivanju naknadeza suradnike u realizaciji FaZanskog kulturnog
ljeta2023. godine u iznosu od 43,00 € neto po danu prisustvovanja jednoglasno je usvojena.



AD 8.)
Predsjednik TZO FaZinna dajerijed gospodi Perokovi6.
Gospoda Perokovid pojasnila je prisutnima da postoji zakonska odredba da se napravi Godi5nje
izvje5de o provedbi Zakona o pravu na pristup informacijama.
Prema IzvjeSdu o provedbi Zakona o pravu na pristup informacijama za 2022. godinu nije bilo
Zahtjeva prenesenih iz202l. godine, au2022. godini zaprimljeno je ukupno 3 zahtjeva. Usvojena
su 2 zahtjeva za pristup informacijama povezana s djelokrugom rada (nacrti propisa, inspekcijski
zapisnici i nalazi, razne informacije iz djelokruga tijela, kao npr. informacije o okoliSu,
dokumentacija i odluke o pladanju komunalne naknade, izgradnja odlagali5te ili dokumentacija i
odluke iz drugih sl.), dok je I zahtjev odbijen na temelju razloga za odbijanje i djelomidno
odbijanje zahtjeva za pristup informacijama u sludajevima utvrdenim zakonom (d1.15., st.2.,to(,.1.
ZPPD,

Buduii da se viSe nitko nije javio za rijed, gospodin Korad zatvara raspravu i daje na glasanje
GodiSnje izvje56e o provedbi Zakona o pravu na pristup informacijamaza2022. godinu
elanovi Turistidkoj vijeia glasali su na sljededi nadin:
Gospodin Radomir Korai glasao je ,,2a"; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,za'o; gospodin
Damir Koste5i6 glasao je ,,2a"; gospoda Mihaela Bili6 glasala je ,,zao'; gospoda Sandra Ne5ovii
glasala je,,za',.

Zakljuiak: GodiSnje izvjelde o provedbiZakona o pravu na pristup informacijamaza2022,
godinu jednoglasno je usvojeno.

AD e.)
Predsjednik TZO Falana daje rijed gospodi Perokovi6.
Gospoda Perokovii pojasnila je prisutnima da prema Zakonu o udrugama postoji obveza
ispunjavanja Upitnika te da Turistidka zajednica ispunjava sve zakonski odredene uvjete.

Buduii da se nitko nije javio zar4ed, gospodin Kora6 zatvararaspravu i daje na glasanje Upitnik
o- funkcioniranju sustava financijskog upravljanja i kontrola 2a2022. godinu
elanovi Turistidkoj vijeia glasali su na sljede6i nadin:
Gospodin Radomir Kora6 glasao je ,,2a"; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin
Damir KosteSii glasao je ,,zaoo; gospoda Mihaela Bili6 glasala je ,,zaoo; gospoda Sandra Ne5ovii
glasalaje,,2a".

Zakljuiak: Upitnik o funkcioniranju sustava financijskog upravljanja i kontrola za 2022.
godinu jednoglasno je usvojen.

AD 10.)
Gospodin Kora6 navodi kako je sukladno izmjenama Zakonao radu potrebno uskladiti Pravilnik o
radu Turistidke zajednice Opiine Falana. KaLe da su dlanovi u materijalima poziva zaYijede
dobili prijedlog promjene Pravilnika o radu Turistidke zajednice Op6ine FaZana i otvara raspravu.

Budu6i da se nitko nije javio zarije(. gospodin Korai zatvararaspravu i daje na glasanje Izmjene
Pravilnika o radu Turistidke zalednice Op6ine FaLana
elanovi Turistidkoj vijeia glasali su na sljede6i nadin:
Gospodin Radomir Korai glasao je ,,2a"; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,zaoo; gospodin
Damir Koste5i6 glasao je ,,zao'; gospoda Mihaela Bilii glasala je ,,zaoo; gospoda Sandra Ne5ovid
glasala je ,,2a".

Zakljuiak: Izmjene Pravilnika o radu TuristiCke zajednice Opdine Bail,ana jednoglasno su
usvojene.



AD 11.)
Predsjednik TZOFaZana daje rijed gospodi Perokovi6.
Gospoda Perokovii navodi kako je za potrebe provodenja online kampanja potrebno otvoriti
poseban bankovni radun i napraviti posebnu karticu koja bi se koristila iskljudivo za potrebe
online pladanja promocije.
Budu6i da se nitko nije javio za rijed, gospodin Kora6 daje na glasanje Prijedlog za otvaranjem
dodatnog transakcijskog raduna Turistidke zajednice Opiine Falana.

elanovi Turistidkoj vije6a glasali su na sljededi nadin:
Gospodin Radomir Korai glasao je ,,za'o; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin
Damir Koste5i6 glasao je ,,zao'; gospoda Mihaela Bili6 glasala je ,,zao'; gospoda Sandra Ne5ovi6
glasala je ,,2a".

Zakljuiak: Prijedlog za otvaranjem dodatnog transakcijskog raiuna Turistiike zajednice
Opdine Fail,anajednoglasno je usvojen.

AD 12.)
Gospodin Korad navodi da FaLana ima unikatno podrudje koje se moZe dodatno valorizirati
maslinama te gospodi Perokovid daje rijed kako bi detaljnije predstavila projekt maslinika.

Gospoda Perokovid navodi da je idejni projekt tematskog parka,,Maslinarstvo i maslinovo ulje
Opdine FaLana" izradio Studio zal,rajobraznu infrastrukturu Kappo d.o.o. iz Rovinja. Projektom
6e se predstaviti masline od kojih neke imaju i 450 godina te se radi o autohtonim vrstama istarske
masline. Nadalje, navodi da bi se u masliniku uredio plato za potrebe rada maslinara, prostor
otvoreno-zatvorenog tipa i multimedijalna prezentacija sadrLaja maslinarstva i maslinovog ulja.
Nakon uredenje postoje6ih cca stotinjak maslina, po postoje6em rasporedu izvr5ila bi se i
nadosadnja kako maslina, tako i nekim drugim autohtonim biljkama.
Sastavni dio ovog projekta, ali i znadajna nadogradnja kulturne ponude Op6ine Falana je
odredenje vizuala,,Kulturnih ruta Opiine FaLana". Tu je predstavila idejni koncept vizuala u
izradi Studija za vizualne komunikacije Tumpii/Prenc iz Rovinja koji je ponudio dva koncepta
dizajna. Rekla je da je prijedloge predstavila jo5 nekim dizajnerimai da su se svi zasada odludili
zaprvu verziju. Gospoda Perokovii zamolila je dlanove Vijeda da izaberu koncept dizajna kako bi
se on mogao dalje razvrjati.

Po zavrSetku prezentacije, dlanovi Vijeia prihvatili su prvu verziju idejnog koncepta vizuala.

Nakon prezentacija, gospoda Perokovi6 navodi kako je dogovor s Opdinom FaLana da Turistidka
zajednica napravi i glavni projekt tematskog parka te je u tu svrhu prikupila ponude. Prema
prikupljenim ponudama najbolja ponuda je ona dobivena od Studija Kappo i iznosi 10.000,00

eura, a zaito su i osigurana sredstva u godi5njem Programu radaza2023. godinu.

Bududi da se vi5e nitko nije javio za rije(,, gospodin Korad zatvara raspravu i daje na glasanje

Prijedlog reahzacije projekta ,,Maslinarstvo i maslinovo ulje Opiine Fai,ana" koji se sastoji od
izrade idejnog i glavnog projekta tematskog parka maslinarstva te idejnog projekta vizuala
kulturnih ruta Op6in e F aLana.

Clanovi Turistidkoj vijeda glasali su na sljedeii nadin:
Gospodin Radomir Kora6 glasao je ,,2a"; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin
Damir Koste5i6 glasao je ,,2a"; gospoda Mihaela Bili6 glasala je ,,zao'; gospoda Sandra Ne5ovii
glasalaje,,zd'.

Zakljuiak: Prijedlog realizacije projekta ,,Maslinarstvo Op6ine FaLana" koji se sastoji od
izrade idejnog i glavnog projekta tematskog parka maslinarstva te idejnog projekta vizuala
kulturnih ruta Op6ine Fai,anajednoglasno je usvojen.



AD 13.)
Gospodin Korai navodi kako je zaprimljen dopis CIN-a, organizatora Fa?ana Media Festa o
odustajanju od odrLavanja manifestacije u2023. godini.
Gospodin Koste5ii navodi kako su izredene ozbiljne optuZbe na radun Opiine, ali da nije Zelio
ulaziti u daljnju polemiku s organizatorom te da u ovom obliku Opiina vi5e ne6e organizirati i
financirati festival.
Nadalje navodi kako se o ovoj stavci Dnevnog reda ne glasa, ved je samo Turistidkom vijedu
prenesena informacij a.

AD 14.)
Predsjednik TZO FaLana daje rijed gospodi Perokovi6.
Gospoda Perokovi6 navodi kako je TZO Falana zaprimila Zamolbu za sponzorstvo tvrtke Sport
Plus d.o.o. na sajmu ,,Outdoor & Camping"u Zagrebu te kako se sponzorstvo moZe ostvariti iz
sredstava promocije.
Buduii da se nitko nije javio zafijed, gospodin Kora6 daje na glasanje Zamolbu za sponzorstvo
Sport Plusa d.o.o. na sajmu,,Outdoor & Camping"

elanovi Turistidkoj vije6a glasali su na sljedeii nadin:
Gospodin Radomir Korai glasao je ,,2a"; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin
Damir Koste5id glasao je ,,2a"; gospoda Mihaela Bili6 glasala je ,,2a"; gospoda Sandra Ne5ovid
glasala je ,,zaoo.

Zakljuiak: Zamolba za sponzorstvo Sport Plusa d.o.o. na sajmu ,,Outdoor & Camping"
jednoglasno je usvojena.

AD ls.)
Predsjednik TZO FaZana daje rijed gospodi Perokovi6.
Gospoda Perokovii navodi kako je TZO FaZana zaprimila zamolbu od Biskupije da se ukljudi u
projekt rasvjete fasade i zvonika Zupne crkve Sv. Kuzme i Damjana te da je Vije6e vei prije
donijelo odluku da 6e se TZO Falana ukljuditi u projekt kad budu ishodovane sve potrebne
dozvole. Nadalje navodi kako je Zupnik predao zahtjev Konzervatorskom odjelu u 11. mjesecu
2022., ali da joS nije dobio odgovor.
Gospodin Kora6 navodi kako se projekt ne moZe financirati bez suglasnosti konzervatora.
Gospodin Cinkopan navodi da se slaZe te predlaZe daTZO FaLana pruZi financijsku podr5ku po
realizaciji projekta koja 6e ukljudivati sve potrebne dozvole. Takoder, predlaZe,da se provjeri koje
sujo5 sve dozvole, uz onu konzervatora, potrebne.
Gospodin Korad navodi da je s obzirom na to da se radovi izvode u starogradskoj jezgri i
postavlja se rasvjeta, potrebna i gradevinska dozvola.
Buduii da se vi5e nitko nije javio zarijed, gospodin Korad zatvararaspravu.

AD 16.)
Predsjednik TZO FaZana daje rijed gospodi Perokovi6.
Gospoda Perokovi6 navodi kako je TZO Falana zaprimila zamolbu od MUP-a za frnanciranjem
smje5taja radnika koji ie raditi na izdavanju radnih dozvola za strance te da su Planom TZO
Falana 2a2023. godinu planirana sredstva narazini prethodne godine. Dobivenom zamolbom se

za ovu godinu potraZuje ve6i iznos. Prijedlog Klastera je da ove godine lokalne TZ financiraju
smjeStaj samo do 31.5. za razliku od lani, kad je iznos financiranja bio odreden za cijelu sezonu.
Gospodin Cinkopan pita za5to je financiranje samo do 5. mjeseca.
Gospoda Perokovid navodi kako je ove godine predloZen drugadiji nadin financiranj a. Lani su dio
financirale hotelske kuie, a dio turistidke zajednice, ove godine je prijedlog da cjelokupan
smj e5taj fi nanciraju turistidke zqednice.
Gospodin Korad je upitao koliko je sredstava planirano.
Gospoda Perokovid kaZe kako su sredstva planirana narazini pro5le godine.



Gospodin Cinkopan predlaZe da se zatraZe detaljnije informacije pa da se onda donese odluka.
Ostali su se sloZili s tim prijedlogom te gospodin Kora6 zatvara raspravu.

Buduii da se nitko viSe nije javio za rije(,, Predsjednik TZO FaZana zahvaljuje prisutnima na
sudjelovanju, te zatvara 18. redovnu Sjednicu Turistidkog vijeia Turistidke zajednice Opdine
FaLana.

Sjednica Turistidkog vijeda Turistidke zajednice Op6ine FaLana zavrSila je u 11:00 sati.
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